
Ungdomskommittémöte 150901 
Närvarande:  

Niklas Sjöstedt (team 01 /Apojk) 

Maria Gidlöf (team 05) 

Cathrine (team 04) 

Anna Lofors Sjögren (team 04) 

Beatrice Heinås (styrelsen, Team 05) 

Lars Mäkiaho (team 06) 

 

Föregående protokoll 
Vi går igenom protokollet 

Hemsida 
Vi anser att arbetet med hemsidan skall ligga på marknadskommittén istället. Beatrice tar med sig 

det till marknadskommitténs möte. Ett förslag är att det ska finnas en kalender för t.ex. 

styrelsemöte etc. Lockbete till nya hockeyspelare på hemsidan… 

Rekrytering 
Rekrytering av nya spelare är i gång med en testomgång av friluftsdagar och inbjudningar per post 

till alla barn födda 08, 09, 10. Tre tillfällen är inbokade för Gruvrisskolan räkning. Eleverna på 

Centrum för flerspråkighet kommer också att bjudas in. Eventuellt kanske man kan bjuda in några 

Apojkar/Hagströmskaelever att finnas med på isen.  

Framtida samarbete? 
Eventuellt framtida samarbete mellan Friluftfrämjandet kring byte och försäljning av beg. 

Hockeyutrustning. 

Rockstad  

Utvärdering visar att tillvägagångssättet måste vara att t.ex. lagledare utser personer som ska 

jobba, kan man inte så är man själv ansvarig för att byta. Viktigt att informera om vid t.ex. 

föräldramöten vad man föreningen förväntar sig av föräldrar när det gäller arbetsinsats. Ska man 

skapa regler för beting liknande det som finns kring ekonomiska medel? 

Målvaktsträning 
Målvaktsträning kommer att starta för samtliga målvakter i Falu IF, berörda målvakter kallade av 

Conny Tillman m.fl. 

Sponsring 
Frågan kring sponsring flyttar till marknadskommittén från ungdomskommittén, se föregående 



protokoll för information. Viktigt att det framgår till sponsorer vad föreningen står för, t.ex. hur vi 

jobbar för att ishockeyn blir tillgänglig för alla etc. 

Dokument 
Magnell har blivit kontaktad kring att skapad en mapp för dokument från ungdomskommittén på 

webbsidan. 

Årsplan för ungdomskommittén 

Maria skissar vidare på denna. 

 

Beting 
Cathrine är ansvarig för laxförsäljning i betingsdelen. 

Lars är ansvarig för toapappret i dito. 

Vi har ingen ansvarig för NewBody i nuläget, men vi återkommer snarast. 

Vi kommer att sätta ett stoppdatum för inlämning av betinget, annars räknar vi med att man köper 

sig fri, som är ett alternativ. Betinget skall lämnas in senast den 15 september. Det behövs även 

tydliga stoppdatum för försäljning/friköp när det gäller att betala in pengar in till föreningen. 

Värdegrundsarbete i föreningen 
Det är mycket viktigt att vår värdegrund genomsyrar hela verksamheten; Att ledare, spelare, 

föräldrar och andra människor som finns runtomkring våra barn och ungdomar följer detta. Hur får 

vi ut detta budskap, hur följs det upp? Att besöka tränarmöten är viktigt. 

 

Nästa möte tisdag den 6 oktober kl 18.0020.00 på CareTech om inget annat sägs. 

 

 

 


